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Postadress: Uppsala kommun, gatu- och samhällsmiljönämnden, 753 75 Uppsala  
Besöksadress: Stadshusgatan 2 
Telefon: 018-727 00 00 (Kontaktcenter) 
E-post: gatu-samhallsmiljonamnden@uppsala.se 
www.uppsala.se  
Click or tap here to enter text. 

Gatu- och samhällsmiljönämndens protokoll 
torsdagen den 25 maj 2023 

Plats och tid  
Stadshuset, KF-salen, klockan 17:00-20:15,  
ajournering klockan 18:20-18:35 

Paragrafer 

45-56 

Justering 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av 
beslutsprotokoll. Denna återfinns på en separat sida sist i protokollet. 

Protokollförare 

Rebecka Berg, nämndsekreterare 
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Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2023-05-25 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Närvarande 

Beslutande 

Rafael Waters (S), ordförande 
Joachim Höggren (MP), 1:e vice ordförande  
Nora Karlsson (C), 2:e vice ordförande 
Kerstin Westman (S) 
Andreas Hallin (S) 
Carl Åborg (V) 
Thomas Blomqvist (UP) 
Mats Gyllander (M) 
Fredrik Björkman (M) 
Anna-Karin Vaz Contreiras (KD) 
Stefan Berggren (L) 
Mattias Jansson (SD) 
Hannes Nelander (S), tjänstgörande ersättare  

Ej tjänstgörande ersättare 

Andréas Karlsson (S) 
Alexander Elmgren (V) 
Bodil Brutemark (V) 
Nora Sverredal (MP) 
Christian Bertilsson (C) 
Filip Hjelm (L) 

Övriga närvarande 

Anna Axelsson, biträdande stadsbyggnadsdirektör, Annila Bexelius, avdelningschef, 
Elisabet Jonsson, stadsträdgårdsmästare, Peter Nilsson, Anna Sander, områdeschefer, 
Tove Västibacken, Ingemar Carlsson, Fredrik Gustafsson (närvarar på distans), Zahrah 
Lifvendahl (närvarar på distans), enhetschefer, Towa Widh, gruppchef/controller, 
Cecilia Kiraly, HR-chef, Christer Åkerlund, trafikingenjör, Alva Herdevall (närvarar på 
distans), Felicia Johnson (närvarar på distans), Christoffer Hallbäck (närvarar på 
distans), Emma Hügard (närvarar på distans), projektledare, Rebecka Berg, 
nämndsekreterare 
 
  



Sida 3 (18) 

 

Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
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Utdragsbestyrkande 
 

§ 45 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att utse Nora Karlsson (C) att tillsammans med ordföranden justera dagens 
protokoll tisdagen den 30 maj 2023. 

 

§ 46 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att fastställa föredragningslistan med följande ändringar: 
 
- Informationsärendena ”Detaljplan för Ulva gång- och cykelväg” samt 

”Parkeringsreglering” utgår från dagens sammanträde  
 
- Mats Gyllander (M) anmäler en fråga om Hosjöbadet i Knutby. Frågan 

behandlas under § 56, Frågor från nämndens ledamöter 
 

2. att överlämna inlämnat initiativärende ”Att återställa trafikregleringen om 
påbjuden körriktning på Kungsgatan” från Nora Karlsson (C), Mats Gyllander 
(M), Anna-Karin Vaz Contreiras (KD) och Stefan Berggren (L) till förvaltningen 
för beredning. 
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Utdragsbestyrkande 
 

§ 47 

Informationsärenden 
Gatu- och samhällsmiljönämnden har fått information om följande: 

• Gatu- och samhällsmiljönämndens arbetsmiljöansvar 
Föredragande: Cecilia Kiraly 
 

• Discgolfbana i Flogsta 
Föredragande: Anna Sander  
 

• Detaljplan för kapacitetsstark kollektivtrafik och spårvagnsdepå  
Föredragande: Felicia Johnson, Alva Herdevall 
 

• Green Line 
Föredragande: Elisabet Jonsson 
 

• Information gällande gatuunderhåll 
Föredragande: Peter Nilsson 
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Utdragsbestyrkande 
 

§ 48  

Initiativärende om att begränsa 
genomfartstrafik i Norby 
GSN-2022-02242 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att efter att ha tagit del av utredningen och inkomna remissyttranden inte gå 
vidare med att reglera området med fysiska avstängningar så att området 
delas upp i två zoner med olika in- och utfarter, samt 

2. att utreda möjligheten att reglera gator i aktuellt område mellan Norbyvägen 
och Vårdsätravägen med lokala trafikföreskrifter om förbud mot trafik med 
motordrivet fordon gällande genomfart. 

Sammanfattning 

Mats Gyllander (M) föreslog i ett initiativärende daterat den 8 augusti 2022 att gatu- och 
samhällsmiljönämnden skulle besluta om åtgärder för att begränsa genomfart för 
fordon på Tallbacksvägen och Champinjonvägen. Som svar på initiativärendet 
beslutade gatu- och samhällsmiljönämnden den 19 december 2022 (§ 109) att ett 
förslag ska tas fram där gatorna i området regleras med fysiska avgränsningar så att 
området delas upp i två zoner så att in- och utfart till respektive zon endast kan göras 
antingen via Norbyvägen eller Vårdsätravägen. 

Ett förslag har tagits fram och synpunkter har inhämtats från polis, brandkår, ambulans 
och Uppsala vatten. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 4 maj 2023  
• Bilaga 1, Karta som visar förslag till avstängningar  
• Bilaga 2, Blåljusmyndigheternas remissvar 
• Bilaga 3, Uppsala Vattens AB remissvar 
• Bilaga 4, Karta som visar befintliga farthinder 

Arbetsutskottet har tillstyrkt liggande förslag till beslut. 

Föredragning av Christer Åkerlund. 
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Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden beslutar i enlighet med liggande förslag. 

Särskilt yttrande 

Mats Gyllander (M) anmäler följande särskilda yttrande:  

Jag har engagerat mig i frågan om att hjälpa till i att komma fram till en lösning att 
minska genomfartstrafiken för de boende vid främst Tallbacksvägen och 
Champinjonvägen i Norby.  

Efter flera samtal via telefon under våren 2022 så träffade jag ett antal boende från 
Champinjonvägen i ett möte i juni -22.  

Samtalet utmynnade i att jag bestämde mig för att lämna in ett initiativärende till GSN i 
augusti med avsikt att få upp ärendet till en beredning av formell karaktär.  

I initiativärendet beskrivs de förslag som de boende förordade. Att åter öppna upp för 
fordonstrafik på Rosendalsvägen eller att stänga av tillträde till området rent fysiskt likt 
exempel på Fältvägen och Slåttervägen. Personligen förde jag även ett resonemang med 
de boende om att begränsa trafiken genom att införa förbud för genomfart.  

Ärendet togs upp i GSN den 19 december med beslut om att ett förslag tas fram där 
gatorna i området regleras med fysiska avgränsningar.  

De boende upplevde detta beslut som positivt och såg fram emot den lösning som skulle 
förordas.  

Nu när ärendet åter kom upp i GSN den 25 maj, så hävdes detta tidigare beslut och ett 
nytt förslag till beslut föreslogs för nämnden att besluta. Grunden i detta förslag byggde 
på att Blåljusmyndigheterna och Uppsala Vatten och Avfall AB avslog tidigare förslag om 
fysiska avgränsningar.  

Nämnden beslutade enhälligt bifall till liggande förslag.  

Anledning till att vi förtroendevalda inte gick emot förslaget var remissvaren från 
blåljusmyndigheterna och Uppsala Vatten och Avfall AB som avstyrkte tidigare förslag.  

Jag har förståelse för den besvikelse och frustration som uppstår hos de boende i 
området.  

Jag förde då debatt med den tjänsteperson som var föredragande i ärendet och 
påpekade bland annat att följande. 
Att resultatet av genomfartsanalyser som framställts av de olika GPS-mätningarna som 
presenterats, bedömt är väsentligt lägre till antal än i förhållande till den upplevda 
verkligheten av de boende. Att de farthinder som visas i bilagan är i numerär många, men 
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Utdragsbestyrkande 
 

att man upplever att de inte minskar trafiken påtagligt och att flera bilister dessutom 
accelererar kraftig i mellan hindren.  

De boende på Champinjonvägen har svårt att acceptera att man tidigare har kunnat 
genomföra avstängning av Fältvägen och Slåttervägen utan hinder. 
De boende ställer då frågan om att kunna öppna dessa för att fördela genomfartstrafiken 
i området.  

Svaret är att då beslutet är sedan 70-talet så kunde ingen i förvaltningen återge några 
detaljer, samt att man inte ansåg det relevant att ändra den rådande avstängningen i 
nuläget.  

Till slut föreslog jag till den föredragande trafikingenjören, att titta på möjligheten att 
utöver skyltning om förbud mot genomfart med motorfordon, även markera detta tydligt 
med någon form av fysiskt hinder i gatan likt som på till exempel Fältvägen med 
betongsuggor, men med skillnad att man ska kunna svänga in förbi med fordon utan 
problem för de som har rätt att passera.  

Jag hoppas att förvaltningen kan överväga min idé enligt ovan inför den fortsatta 
beredning av ärendet. 
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Utdragsbestyrkande 
 

§ 49  

Svar på initiativärende från Fredrik Björkman 
(M): Förslag angående åtgärder på Kungsgatan 
GSN-2023-00737 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att inte utföra återstående åtgärder kopplat till trivsel utmed Kungsgatan med 
anledning av det ekonomiska läget. 

Sammanfattning 

I samband med beslutad förändring av trafikregleringen på Kungsgatan för att minska 
genomfartstrafiken fick stadsbyggnadsförvaltningen i uppdrag att ta fram ett förslag 
på hur platsen kan förbättras. Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutade 1 juni 2022 
(§ 45) om att verkställa redovisat förslag till åtgärder för att Kungsgatan skulle bli en 
mer attraktiv plats att vistas på.   

Förslaget innebar bland annat att använda Pelle Svanslös-symboler och tassdekaler för 
att belysa konstverk, specialanpassad målning och ljudsignal vid övergångsställen och 
cykelpassage samt trygghetsbelysning vid busshållplatser.   

Med anledning av förlängda leveranstider kunde endast delar av förslaget verkställas 
under sommaren 2022, däribland regnbågspassage med tillhörande specialanpassad 
ljudsignal. Regnbågspassagen var planerad att målas i år eftersom trafik och 
vinterväghållning sliter hårt på färgen. 

Tre konstverk av konstnären Anton Wiraeus installerades med tillhörande information 
och karta i november 2022. Konstverken är monterade mellan Näckens polska och 
Gunnar Leches park, bilaga 2. 

Pelle Svanslös och kattassdekalerna planerades att målas i samband med montering 
av konstverk och kartor. När konstverken monterades hade det blivit för kallt för att 
måla och fästa tassar och markdekaler. Åtgärden sköts därmed till våren 2023. 

Installation av trygg- och trivselbelysningen till busskurerna avbröts i samband med el-
krisen under hösten 2022.  
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Utdragsbestyrkande 
 

Utifrån det ekonomiska läget går det att göra en besparing genom att inte måla om 
regnbågspassagen, inte sätta upp av markdekaler och kattdekaler samt inte installera 
trygghetsbelysningen. 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 19 april 2023 
• Bilaga 1, Initiativärende om att avbryta åtgärder på Kungsgatan  
• Bilaga 2, Bild på uppsatt konstverk 

Arbetsutskottet har tillstyrkt liggande förslag till beslut. 

Yrkande 

Fredrik Björkman (M) yrkar bifall till liggande förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden beslutar i enlighet med liggande förslag. 
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§ 50  

Svar på motion om restaurering av våtmarker 
från Lovisa Johansson (FI) 
GSN-2023-01048 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden föreslår kommunfullmäktige besluta 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Lovisa Johansson (FI) föreslår i en motion väckt 30 maj 2022 att kommunfullmäktige 
ska ge kommunstyrelsen i uppdrag att utreda var våtmarker kan restaureras för att 
uppnå de regionala målen, samt att starta nya restaureringsprojekt där Uppsala 
kommun och eventuella samarbetspartners utarbetar en plan för var och när 
restaurering av våtmarker kan genomföras. 

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse daterad 30 mars 2023 
• Bilaga 1, Motion om restaurering av våtmarker från Lovisa Johansson (FI) 

Arbetsutskottet har utan eget ställningstagande lämnat ärendet vidare till nämnden.  

Föredragning av Zahrah Lifvendahl. 

Yrkanden 

Stefan Berggren (L), Nora Karlsson (C), Mats Gyllander (M), Fredrik Björkman (M) och 
Anna-Karin Vaz Contreiras (KD) yrkar att motionen ska bifallas. 

Rafael Waters (S), ordförande, och Joachim Höggren (MP) yrkar bifall till liggande 
förslag. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer Stefan Berggren (L), Nora Karlsson (C), Mats Gyllander (M), Fredrik 
Björkman (M) och Anna-Karin Vaz Contreiras (KD) yrkande mot liggande förslag och 
finner att nämnden beslutar i enlighet med liggande förslag.  

Votering begärs och genomförs. 

Följande propositionsordning fastställs: Rösta JA för liggande förslag, rösta NEJ för att 
bifalla motionen enligt Stefan Berggren (L), Nora Karlsson (C), Mats Gyllander (M), 
Fredrik Björkman (M) och Anna-Karin Vaz Contreiras (KD) yrkande. 

Med 8 JA-röster och 5 NEJ-röster finner ordföranden att nämnden beslutar i enlighet 
med liggande förslag. 

JA-röst avger: Rafael Waters (S), Joachim Höggren (MP), Kerstin Westman (S), Andreas 
Hallin (S), Hannes Nelander (S), Carl Åborg (V), Thomas Blomqvist (UP), Mattias 
Jansson (SD). 

NEJ-röst avger: Nora Karlsson (C), Mats Gyllander (M), Fredrik Björkman (M), Anna-
Karin Vaz Contreiras (KD), Stefan Berggren (L). 

Reservation 

Stefan Berggren (L), Nora Karlsson (C), Mats Gyllander (M), Fredrik Björkman (M) och 
Anna-Karin Vaz Contreiras (KD) reserverar sig mot beslutet med följande motivering:  

Restaurering och anläggning av våtmarker är en fråga som är mycket angelägen, genom 
att det bidrar till, 

• Klimatanpassning genom rening av tex kväve och fosfor 
• Klimatanpassning genom vattenhållnings förmåga vid torka och skyfall 
• Främjande av biologisk mångfald, 10% av våra mest hotade rödlistade arter är 

beroende av våtmarker 
• Främjar rekreation och friluftsliv, 

samt att Uppsala kommun ligger långt efter att nå miljökvalitetsmålet ”myllrande 
mångfald”. Vi Allianspartierna vill ha en högre politisk ambitionsnivå och anser därför att 
besvarandet av motionen sätter ribban för lågt. 

Vi reserverar oss till förmån för:  

Att Bifalla motionen i sin helhet 
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§ 51  

Månadsuppföljning per april 2023 
GSN-2023-00727 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att godkänna den ekonomiska månadsuppföljningen per april 2023, samt 

2. att utöver de åtgärder om besparingar om 10 miljoner kronor som redovisades 
i marsprognosen vidta besparingsåtgärderna om cirka 8 miljoner kronor enligt 
redovisning i månadsuppföljningen per april.  

Sammanfattning 

Periodens resultat är ett underskott om 33 miljoner kronor, vilket är en negativ 
avvikelse i förhållande till budgeten för perioden. Resultatutvecklingen är i linje med 
helårsprognosen från mars som är ett underskott om 37 miljoner kronor. För att uppnå 
ekonomi i balans arbetar nämnden med att vidta de åtgärder som beslutades i 
marsuppföljningen. 

Avvikelser återfinns inom område gata-trafik och beror till stor del på att 
vinterväghållningskostnaderna är 15,2 miljoner kronor högre än budget. Utöver detta 
har nämnden även kostnader av engångskaraktär för deponi av förorenade massor i 
projektet för Tullgarnsbron, 8 miljoner kronor. 

Avskrivningskostnaderna är 3,2 miljoner högre än budget samt de finansiella 
kostnaderna är 2,1 miljoner kronor högre än budget.  

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse daterad 12 maj 2023 
• Bilaga 1, Månadsuppföljning per april 2023 

Arbetsutskottet har tillstyrkt liggande förslag till beslut.  

Föredragning av Annila Bexelius.  
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Yrkanden 

Fredrik Björkman (M) yrkar att den föreslagna kostnadsminskningen gällande 
”förlängda insatstider för vinterväghållningen” stryks ur månadsrapporten.  

Anna-Karin Vaz Contreiras (KD) yrkar bifall till Fredrik Björkmans (M) ändringsyrkande.  

Beslutsgång 

Ordföranden ställer liggande förslag mot Fredrik Björkmans (M) ändringsyrkande och 
finner att nämnden beslutar i enlighet med liggande förslag.  

Reservation 

Fredrik Björkman (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för det egna yrkandet.  
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§ 52  

Upphandling av reklamfinansierade 
gatumöbler 
GSN-2021-00155 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1.  att avbryta upphandlingen benämnd Reklamfinansierade gatumöbler i 
offentliga miljöer. 

Sammanfattning 

Gatu- och samhällsmiljönämnden påbörjade ett upphandlingsförfarande år 2021 där 
nämnden sökte en leverantör av väderskydd för kollektivtrafik och samhällsnyttiga 
inrättningar såsom offentliga toaletter och informationstavlor. Beslut om upphandling 
av tjänstekoncession av reklamfinansierade gatumöbler tillsammans med Region 
Uppsala togs av nämnden den 25 mars 2021 (§ 25). 

Under pågående anbudstid begärdes det överprövning av upphandlingen i domstol 
där det bland annat gjordes gällande att det var inte var förenligt med gällande 
lagstiftning att - utöver gängse markupplåtelseavgift - också ta ut en avgift för den 
exklusiva rätt som vinnande leverantör skulle erhålla för sina reklamtavlor på vissa 
offentliga platser. 

Utplacering av reklamtavlor på attraktiva platser i Uppsala var det utbyte som 
vinnande leverantör skulle erhålla genom upphandlingen; någon betalning för 
väderskydden, de offentliga toaletterna eller informationstavlorna skulle således inte 
utgå. Kritik framfördes även mot de utvärderingskriterier som gällde i upphandlingen. 

Förvaltningsrätten i Uppsala biföll i dom den 7 juni 2022 begäran om överprövning och 
beslutade att upphandlingen skulle göras om. Gatu- och samhällsmiljönämnden 
överklagade förvaltningsrättens dom till Kammarrätten i Stockholm, som dock i beslut 
inte meddelande prövningstillstånd. Detta beslut överklagandes till Högsta 
förvaltningsdomstolen men inte heller denna domstol meddelande prövningstillstånd. 
Därmed vann förvaltningsrättens dom laga kraft. 
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Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse daterad 3 maj 2023 
 
Arbetsutskottet har tillstyrkt liggande förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden beslutar i enlighet med liggande förslag. 
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Utdragsbestyrkande 
 

§ 53  

Delegationsbeslut perioden 17 april - 14 maj 
2023 
GSN-2023-00085 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att godkänna redovisningen av delegationsbeslut för perioden 17 april – 14 
maj 2023.  

Sammanfattning 

Gatu- och samhällsmiljönämnden har att godkänna redovisningen av 
delegationsbeslut för perioden 17 april – 14 maj 2023 enligt nedanstående förteckning: 
 

• Delegationsförteckning gatu- och samhällsmiljönämnden 
• Delegationsbeslut fordonsflytt 
• Delegationsbeslut parkeringstillstånd 
• Delegationsbeslut särskild kollektivtrafik 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 17 maj 2023 
• Förteckningar över delegationsbeslut 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden beslutar i enlighet med liggande förslag.  
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Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2023-05-25 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 54  

Anmälningsärenden perioden 17 april - 14 maj 
2023 
GSN-2023-00086 

Beslut 

Gatu- och samhällsmiljönämnden beslutar 

1. att med godkännande notera anmälningsärenden för perioden 17 april – 14 
maj 2023, enligt ärendets förteckning, till protokollet.  

Sammanfattning 

 Följande handlingar anmäls till gatu- och samhällsmiljönämnden för perioden 17 april 
– 14 maj 2023: 
 

• Personuppgiftsrevision av gatu- och samhällsmiljönämnden 2022 inklusive 
dataskyddsombudets åtgärdsplan 

• Sammanställning nya ärenden 
• Protokoll från gatu- och samhällsmiljönämndens arbetsutskott 17 maj 2023 
• Detaljplaner för kännedom 

Beslutsunderlag  

• Tjänsteskrivelse daterad 17 maj 2023 
• Förteckning anmälningsärenden 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att nämnden beslutar i enlighet med liggande förslag. 
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Gatu- och samhällsmiljönämnden Datum: 
Protokoll 2023-05-25 

Protokollet är justerat elektroniskt. 
De elektroniska underskrifterna återfinns sist i protokollet. 
 

Utdragsbestyrkande 
 

§ 55 

Deltagande konferens och möten 
Nämnden har inga inbjudningar att behandla och det föreligger inget att 
återrapportera. 

 

§ 56 

Frågor från nämndens ledamöter 
Mats Gyllander (M) anmäler en fråga om skötsel av Hosjöbadet i Knutby. Förvaltningen 
tar med sig frågan.  
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